
 

Bestyrelsesmøde Dato: 8.6.23, Kl. 17.00-19:00 
 

Deltagere: Forældre: 

Formand: Pernille Louise Nielsen Fiona, Tigerne 2022-2024 

Næstformand: Eva Holm  Alba, Elefanterne 2023-2025  

Simone Dreboldt Siame Isaac, Elefanterne 2022-2024 

Ditte Thorhauge Blicher Vilfred, Aberne 2023-2024 

Dorthe Enggaard Steenberg Frederik, Tigerne 2022-2024 

Anne-Mette Malling Laurberg Vilma, Savannen 2023-2025 

Marco Brøchner Schjødt S Gyldsø Freja, Papegøjerne 2023-2025 

Katja Adelhøj Lindblad-Clausen Mads, Papegøjerne 2023-2025 

 

Mette Sanderhage  Leder  
 

Helle Skov  Personalerepræsentant  
2023-2025 

 

Fraværende eva 

 

Type: B = beslutning - D = drøftelse - O = Orientering 

Nr. Emne Tid Type Referat 

1 Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

 B Referat godkendt.  

2. Velkommen og 

kalenderplanlægning, 

mødetidspunkt 

  Præsentation, forventninger til bestyrelsesarb, vedtægter, 

værdigrundlag, foto af bestyrelsen og tavshedspligt 

 

Bestyrelsen har diskuteret begrænset brug af skilte på døre og 

andre steder i huset. 

Billeder af bestyrelsesmedlemmer til opslagstavlen sendes til 

formanden. 

 

24 aug 2023 

25 sep 2023 

13 nov 2023 

08 feb 2024 

10 apr 2024 

Evt. forældremøde 07 maj 2023 

 

3. Info fra ledelse:  O  Status på børnetal/økonomi/ VK budget 2024 



 

 Uddannelse for alle medarbejdere i Piletræet i ”sprogklar”. 

Forskningstyret undervisning i sprogstrategier m.m. Opstart 

august 2023. 

 

Vi har på nuværende tidspunkt færre børn end vi er normeret 

til. Det betyder, at vi har et underskud på -3.75%. Naturlig 

afgang i personalet gør at personaletallet stemmer overens med 

børnetallet. 

 

Bestyrelsen er blevet orienteret om personalesituationen. 

Nyuddannet pædagog starter i børnehaven fra 15 juni. 

 

Direktøren og chef for børneområdet var på besøg i huset 7. juni 

for at få indsigt i hvad der foregår i huset. 

  

Mette orienterer om 2. høringsperiode for VK budget 2024 i 

efteråret 21-27 september. 

4. Evaluering af  
forældremøde  

 D Godt med fagligt oplæg med læring man kan tage med hjem. 
Der sættes pris på, at personalet deltager og præsenterer sig 
selv. 
 
Diskussion om hvorfor tilslutningen til forældremødet var lav 
blandt forældrene. Drøftet hvilke tiltag vi kan tage for at øge 
tilslutningen til forældremødet: 

- Bedre brug af Aula til orientering og i kalender 
- Opslagstavle med vigtig viden samlet et sted i huset 

 

5.  Legepladsfest 1. 
september 

 D Indledende planlægning – punkt overgår til næste 
bestyrelsesmøde 

     
 
Punkter til fremtidige møder:  

- Diskussion hvorvidt madordning i børnehaven skal på valg blandt forældre hvert 2. år 
- Kan vi optimere kontakten til forældre ved opstart i vuggestue og i overgangen til børnehave 
- Lysfest  

 


